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Από το υπ’ αριθ. 6/2003 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 203/2003 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση χορήγησης άδειας 
εγκατάστασης αυτόματων πωλητών σε 
δημοτικό κτίριο. 

 
       Σήμερα 3 Μαρτίου του έτους 2003 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 27-2-2003 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα 30 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Δ. Ταχματζίδης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης   Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης   Γ. Μανακούλης 
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ν. Κεχαγιόγλου    
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
9. Ι. Ακριβόπουλος   Π. Πιτούλιας 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή    
11. Θ.  Σιδηρόπουλος    
12. Γ. Τροχόπουλος    
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά    
14. Μ. Σακαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της προ 

ημερησίας διάταξης προσήλθε ο κ. Δ. Δάσκαλος.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 201/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Χ. Ντόβας. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 202/2003 
απόφασης προσήλθε ο κ. Χ. Ντόβας και 
αποχώρησε ο κ. Χ. Φουρνιάδης. 

15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Σ. Κρομμύδας 
18. Β. Ρήσσου 
19. Κ. Χιονίδης 
20. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
21. Ι. Κουρουζίδης 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 203/2003 

απόφασης προσήλθε ο κ. Χ. Φουρνιάδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 207/2003 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ. Σιδηρόπουλος, Ι. 
Κουρουζίδης, Π. Ποταμόπουλος. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 208/2003 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Σακαλής, Μ. 
Γαβρίδης, Γ. Μανακούλης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 219/2003 
απόφασης προσήλθε ο κ. Μ. Σακαλής. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 223/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 

22. Μ. Γαβρίδης 
23. Δ. Δάσκαλος 
24. Α. Δελαβερίδης 
25. Γ. Μιχαηλίδης 
26. Σ. Μηλιόπουλος 
27. Α. Παπαστεργίου 
28. Κ. Πουλασουχίδης 
29. Η. Σοφιανίδης 
30. Γ. Ορφανίδης 

 



  
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 5ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 10-2-2003 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου Βασιλείου Γιαννουλάκη, που έχει ως εξής: 
 Με την από 23-1-03 αίτησή της η εταιρία ΑΛΦΑ ΛΕΥΚΟΠΟΥΛΟΣ & ΣΙΑ 
Ο.Ε. ζητάει από τον Δήμο να της επιτρέψει την εγκατάσταση ενός αυτόματου πωλητή 
ζεστών  και κρύων ροφημάτων και ενός αυτόματου πωλητή αναψυκτικών, στο επί 
της οδού Βικέλα 4 κτίριο του Δήμου (στον χώρο στάθμευσης των οχημάτων της 
Δημοτικής Αστυνομίας). 
 Σύμφωνα με την Υ.Δ. Αιβ/8577/83 στο άρθρο 48 παρ. 2 αναφέρεται ότι είναι 
δυνατόν τα ανωτέρω μηχανήματα να τοποθετούνται και σε χώρους ομαδικής 
εργασίας ή διαβιώσεως (γραφεία, εργοστάσια, σχολεία, νοσηλευτικά ιδρύματα, 
στρατώνες κ.τ.λ.) καθώς και σε πρακτορεία λεωφορείων και συγκοινωνιακούς 
σταθμούς, σε κατάλληλες στεγασμένες θέσεις εντός των εσωτερικών διαδρόμων ή 
αιθουσών  τούτων, μακριά από αποχωρητήρια, μαγειρεία, πλυντήρια και άλλες 
παρόμοιες εγκαταστάσεις, από τις οποίες είναι δυνατό να  προκαλούνται κονιορτός, 
αναθυμιάσεις, αέρια και κάθε είδους ρυπάνσεις. 
 Στην παράγραφο 3 αναφέρεται ότι για την εγκατάσταση και λειτουργία των 
αυτόματων πωλητών τροφίμων ή ποτών, απαιτείται άδεια της οικείας Αστυνομικής 
Αρχής με σύμφωνη γνώμη της αρμόδιας  Υγειονομικής Υπηρεσίας, ότι πληρούνται οι 
όροι του παρόντος άρθρου. 
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δ.Σ. να αποφασίσει για την 
χορήγηση ή μη της άδειας εγκατάστασης του αυτόματου πωλητή στο επί της οδού 
Βικέλα κτίριο του  Δήμου. 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 19-2-2003 
εισήγηση της επιτροπής Ποιότητας Ζωής του Δ.Σ. με την οποία αυτή εισηγείται κατά 
πλειοψηφία υπέρ της χορήγησης άδειας εγκατάστασης αυτόματου πωλητή στο επί της 
οδού Βικέλα κτήριο του Δήμου. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Ουσουλτζόγλου:Πάρθηκαν άλλες προσφορές; Είναι εξασφαλισμένη η υγιεινή 
αυτών των μηχανημάτων; Υπάρχουν συμπολίτες, ιδιώτες , οι οποίοι πληρώνουν 
ενοίκιο προκειμένου να κρατήσουν κάποιο κυλικείο και να εξυπηρετήσουν κάποιες 
καταστάσεις. Έχουν συνυπολογισθεί αυτά; 
 Γκαμπέσης :Η υπηρεσία καθαριότητας  ξεκινάει την εργασία της από τις 5 το 
πρωϊ ή και όλο το βράδυ με χιόνια. Βοηθούσε την Τεχνική Υπηρεσία στο διάστημα 
της κακοκαιρίας με τα χιόνια. Αυτοί οι εργαζόμενοι δεν είχαν τη δυνατότητα να πιουν 
ένα ζεστό ρόφημα. Όταν επισκέφθηκα το χώρο του γκαράζ διαπίστωσα με χαρά ότι 
υπάρχει ένα ανάλογο μηχάνημα το οποίο εξυπηρετεί άλλους εργαζόμενους και έχουν 
τη δυνατότητα να πιουν ένα ζεστό ρόφημα. 
 Ζήτησα  να πληροφορηθώ με ποιες συνθήκες είχε στηθεί εκείνο το μηχάνημα 
στο χώρο του γκαράζ.  Διαπίστωσα ότι δεν υπήρχε καμία απόφαση του Δ.Σ. για την 
τοποθέτηση του προηγούμενου μηχανήματος που ήταν στο γκαράζ  του δήμου. 
Θεώρησα λοιπόν, μιας και δεν υπάρχει απόφαση και ότι η πεπατημένη αυτή οδός 
έδινε το δικαίωμα στις υπηρεσίες του Δήμου να τοποθετήσουν κάποια μηχανήματα 
για να βελτιώσουν τις συνθήκες εργασίας των εργαζομένων να προχωρήσουμε σε μία 
νέα τοποθέτηση.  
 Από εκεί και πέρα, αναλαμβάνω την ευθύνη ότι θα έπρεπε να είχα ενημερωθεί 
καλύτερα. Χρειαζόταν απόφαση της επιτροπής «Ποιότητας Ζωής» και του Δ.Σ. Αυτό 
έπρεπε να είχε ζητηθεί και για το προηγούμενο μηχάνημα. Το αντιπαρέρχομαι εκείνο. 
Πέρασε το θέμα εκ των υστέρων  από την επιτροπή «Ποιότητας Ζωής» και σήμερα 
περνάει από το Δ.Σ. Εάν μπορεί κάποιος να εγγυηθεί ότι στις 5 το πρωϊ  υπάρχουν 
καταστήματα τα οποία μπορούν με 50 λεπτά να προσφέρουν ροφήματα, τότε να 



πάρουμε απόφαση να μην υπάρξει το μηχάνημα. Αλλά επειδή είναι ένα μηχάνημα 
που προσφέρει πολλαπλές υπηρεσίες στους εργαζόμενους θεωρώ ότι είναι 
υποχρέωση όλων μας να το υπερψηφίσουμε αναλαμβάνοντας και την ευθύνη ότι σε 
αιτήματα για τοποθέτηση παρόμοιων μηχανημάτων η διαδικασία θα είναι αυτή που 
ανέφερα. Είναι έξω από μικροπολιτική αυτό το θέμα. Το μηχάνημα έχει τοποθετηθεί 
σύμφωνα με το νόμο όπως προκύπτει από την υγειονομική  διάταξη. Δεν υπήρχαν 
άλλες προσφορές. 
 Δάσκαλος : Θα προκύψει οικονομική ωφέλεια από την τοποθέτηση αυτού του 
μηχανήματος για το Δήμο; 
 Γκαμπέσης :Στο αίτημα δεν  υπήρχε θέμα οικονομικού οφέλους προς το 
Δήμο.Είναι ευχαριστημένοι οι εργαζόμενοι. 
 Μιχαηλίδης :Δεν υπάρχει  πιστοποίηση από την αρμόδια Αστυνομική Αρχή 
και από την αρμόδια υγειονομική υπηρεσία ότι πληρούνται οι όροι του παρόντος 
άρθρου. Πως λοιπόν λέτε ότι είναι κατά το νόμο η τοποθέτηση του μηχανήματος; 
 Γκαμπέσης :Το πρώτο μέρος των υγειονομικών διατάξεων ότι είναι σε 
κλειστούς χώρους κλπ, το καλύπτει. Το δεύτερο μέρος για να μπορέσει να 
ολοκληρωθεί, θα πρέπει να πάρουμε και το νομότυπο. Τα μηχανήματα όμως αυτά 
έχουν από υγειονομικής πλευράς την έγκριση των υπηρεσιών. 
 Δελαβερίδης :Έχει ξανακάνει αίτηση η εταιρεία προς το Δ.Σ.; 
 Γκαμπέσης :Απ΄ότι με είπε προφορικά, έχει κάνει αίτηση για τα νεκροταφεία 
και εγκρίθηκε. 
 Δήμαρχος :Το 2002 ο κ. Λευκόπουλος είχε κάνει αίτηση και εγκρίθηκε από το 
Δ.Σ. η τοποθέτηση τέτοιου μηχανήματος στα νεκροταφεία και ήδη έχει γίνει η 
τοποθέτησή του. Το καλοκαίρι άλλος ιδιώτης, που έχει τέτοια μηχανήματα , χωρίς να 
εγκριθεί από το ΔΣ, τοποθέτησε μηχάνημα στο γκαράζ του Δήμου.Δεν θα δούμε 
εμείς εάν πληρούν τα μηχανήματα τους όρους υγιεινής. Για την εξυπηρέτηση και 
μόνον των εργαζομένων το βάλαμε. Ούτε περιμένουμε όφελος από 1 μηχάνημα. 
 Πρόεδρος :Τοποθετήσεις. 
 Μιχαηλίδης :Καλούμαστε να αποφασίσουμε για τη λειτουργία ή μη ενός 
αυτόματου πωλητή σε δημόσιο χώρο, μετά από αίτηση ενός συμπολίτη μας, όταν το 
μηχάνημα αυτό δούλευε πολύ καιρό πριν γίνει η αίτηση του ενδιαφερομένου. Το 
άρθρο  48 παράγραφος 3 λέει ότι για την εγκατάσταση και τη λειτουργία των 
αυτόματων πωλητών τροφίμων ή ποτών απαιτείται άδεια της οικείας Αστυνομικής 
Αρχής με σύμφωνη γνώμη της αρμόδιας υγειονομικής υπηρεσίας, η οποία δεν 
υπάρχει στο φάκελο. Πως λοιπόν εμείς θα αποφασίσουμε ότι επιτρέπουμε την 
τοποθέτηση; Δεν έχουμε πρόβλημα να τοποθετηθεί το μηχάνημα εφόσον είναι προς 
όφελος των εργαζομένων. Δεν είμαστε όμως σύννομοι. Θα ήταν πιο φρόνιμο να 
δούμε εάν υπάρχουν και άλλου ενδιαφερόμενοι και να γίνει διαγωνισμός. 
 Ουσουλτζόγλου :Κατανοούμε όλοι μας απόλυτα τις σκληρές συνθήκες 
εργασίας τις πρώτες πρωϊνές ώρες του χειμώνα. Το γκαράζ είναι εκτός  πόλεως και 
εκεί υπάρχει πράγματι πρόβλημα. Ενώ εδώ οι  υπηρεσίες είναι εντός και υπάρχουν 
γύρω πολλοί άνθρωποι οι οποίοι υφίστανται αθέμιτο ανταγωνισμό, διότι εκτός του 
ότι οι συγκεκριμένοι πληρώνουν ενοίκιο, το μηχάνημα είναι σε κοινόχρηστο χώρο, 
δεν επιβαρύνεται ο ιδιοκτήτης και έχουν τεράστιο κέρδος 100%. Θα έπρεπε να 
προκληθεί η διαδικασία των προσφορών.  
 Δελαβερίδης:Δεν είμαι αντίθετος με τις εγκαταστάσεις αυτόματων πωλητών  
σε χώρους όπως  τα νεκροταφεία, τα γκαράζ κλπ. όπου οι χώροι αυτοί είναι 
απομακρυσμένοι από την Βέροια. Είμαι κάθετα όμως αντίθετος με το συγκεκριμένο 
σημείο. Να τοποθετηθεί δηλαδή αυτόματος πωλητής μέσα στο δημοτικό κατάστημα, 
στην οδό Μητροπόλεως, όπου γύρω-γύρω υπάρχουν πολλά κυλικεία που μάλιστα 
πληρώνουν ενοίκιο. Πρέπει να βγάλει άδεια λειτουργίας. Να έχει τη σύμφωνη γνώμη 
της υγειονομικής  υπηρεσίας, όμως ο κ. αντιδήμαρχος  είπε ότι τοποθετήθηκε το 



μηχάνημα. Άρα λοιπόν τι συζητάμε; Να το βάλει στο χώρο των εργαζομένων για να 
εξυπηρετεί μόνο τους εργαζόμενους της καθαριότητας και όχι να εξυπηρετήσει όλους 
τους υπαλλήλους Είμαι αντίθετος. 
 Ορφανίδης :Εάν τόσο πολύ πονάμε τους εργαζόμενους και την ποιότητα της 
ζωής τους, εγώ σαν εργοδότης θα τους αγόραζα μπρίκι και γκαζάκι. Να τα παρέχει ο 
Δήμος. Το κόστος να το αναλάβει ο Δήμος.  
 Κουρουζίδης :Έχω καλυφθεί. 
 Γαβρίδης :Είναι εξυπηρετικά αυτά τα μηχανήματα αλλά είναι αρκετοί αυτοί οι 
οποίοι εμπορεύονται τέτοια  μηχανήματα. Ή αγοράζεις το μηχάνημα ή κάνεις 
συμφωνία με τον έμπορα που παίρνεις ποσοστό κέρδους. Είναι τυπολάτρης ο 
Δήμαρχος. Το θέμα δεν είναι τι οικονομία θα έχει ο Δήμος αλλά ο αθέμιτος 
ανταγωνισμός. 
 Δήμαρχος : Έχει δίκαιο ο κ. Γαβρίδης να λέει αυτά που λέει επειδή δεν 
τηρήθηκε η διαδικασία. Με είπατε τυπολάτρη ενώ εσείς που δεν είστε βάλατε στο 
γκαράζ άλλο μηχάνημα. Μπήκε το μηχάνημα και το φέρνουμε θέμα στο Δ.Σ. να το 
νομιμοποιήσουμε . Ανέλαβε την ευθύνη ο αντιδήμαρχος. 
 Γκαμπέσης : Στο εξής ότι παρόμοια θέματα προκύπτουν θα περνάνε νομότυπα 
από τη διαδικασία που προβλέπεται από το δημοτικό κώδικα. 
 Κουρουζίδης :Να αναβληθεί το θέμα αφού ο Δήμαρχος και ο αντιδήμαρχος 
αποδέχθηκαν ότι δεν είναι σύννομη η διαδικασία. Για το λόγο αυτό δεν μπορούμε να 
ψηφίσουμε. Να επανέλθει το θέμα με πλήρη φάκελο και να διερευνηθεί αν υπάρχουν 
και άλλοι που μπορούν να προσφέρουν μηχάνημα στο χώρο αυτό. 
 Γαβρίδης :Λόγω απειρίας είπε ο κ. αντιδήμαρχος. Για το κόστος δεν 
απαντήθηκε. 
 Δήμαρχος :Κι εγώ δεν πήρα απάντηση. Ο κ. Κουρουζίδης ήξερε με ποια 
διαδικασία μπήκε εκείνο το μηχάνημα στο γκαράζ; 
 Κουρουζίδης :Για το γκαράζ αρμόδιος ήταν ο αντιδήμαρχος κ. Λελεκάκης. 
Δεν το γνώριζα.  
 Δήμαρχος :Οι οδηγοί των απορριμματοφόρων δεν έπαιρναν από αυτό το 
μηχάνημα; Γιατί δεν τους προστατέψατε; Γιατί δεν ζητήσατε την υγειονομική  
διάταξη από  εκείνο το μηχάνημα; Δεν το είδατε ποτέ; Ή δεν πήγατε στο γκαράζ ποτά 
ή πήγατε και το ξέρατε. 
 Κουρουζίδης :Δεν γνώριζα αν μπήκε ή πότε μπήκε. 
 Πρόεδρος: Υπάρχει η πρόταση του Ι. Κουρουζίδη για αναβολή. Ποιοι 
συμφωνούν με την πρόταση αυτή; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 9 σύμβουλοι: 
Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Δάσκαλος,  Α. Δελαβερίδης, Γ. 
Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης, Η. Σοφιανίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν να συζητηθεί τώρα; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 21 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, 
Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. 
Τσαμήτρου – Καραχατζή, Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – 
Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. 
Χιονίδης, Μ. Γαβρίδης, Γ. Ορφανίδης. 
 Πρόεδρος: Κατά Πλειοψηφία συζητείται τώρα. Ποιοι συμφωνούν με την 
πρόταση της Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 9 σύμβουλοι: 
Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Δάσκαλος,  Α. Δελαβερίδης, Γ. 
Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης, Η. Σοφιανίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της επιτροπής; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 20 σύμβουλοι: 



Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. 
Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – 
Καραχατζή, Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, 
Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης, Μ. Γαβρίδης. 
 Πρόεδρος: Λευκά; 
Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Γ. Ορφανίδης. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 10-2-2003 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Β. Γιαννουλάκη. 
2.- Την από 23-1-2003 αίτηση της εταιρείας ΑΛΦΑ ΛΕΥΚΟΠΟΥΛΟΣ & ΣΙΑ Ο.Ε. 
με την οποία ζητά από το Δήμο τη χορήγηση άδειας για εγκατάσταση αυτόματων 
πωλητών ζεστών - κρύων ροφημάτων και αναψυκτικών ποτών. 
3.- Το αρ. 48 της αριθ. Αιβ/8577/83 Υ.Δ. 
4.- Τις απόψεις και προτάσεις των δημ. συμβούλων. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Εγκρίνει τη χορήγηση άδειας στην εταιρεία ΑΛΦΑ ΛΕΥΚΟΠΟΥΛΟΣ & ΣΙΑ 
Ο.Ε. για την εγκατάσταση αυτόματων πωλητών ζεστών – κρύων ροφημάτων και 
αναψυκτικών ποτών στο δημοτικό κτίριο που βρίσκεται επί της οδού Βικέλα 4 και 
ειδικότερα στο χώρο στάθμευσης των οχημάτων της Δημοτικής Αστυνομίας και σε 
θέση που θα υποδειχθεί από την αρμόδια υπηρεσία του Δήμου, για την εξυπηρέτηση 
των δημοτικών υπαλλήλων. 
 Η παραπάνω εταιρεία θα ευθύνεται ώστε να πληρούνται οι όροι των σχετικών 
υγειονομικών διατάξεων.  



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    203/ 2003 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Γ. Τροχόπουλος Η. Σοφιανίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Γ. Ορφανίδης 
 Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     

  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   
 Γ. Μανακούλης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  17-4-2003 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


